
Zdpisnica zo zasadnutia Sprdvnej rady Ustavu stavebnictva a architektf ry SAV, v. v. i.

16. februdra2023

pritomnf: doc. lng. Miroslav eekon, PhD.; RNDr. Ladislav K6mar, PhD.; Mgr. Renata Miklo5ov6;
prof. Dr. lng. Martin Palou; lng. Miroslav Repka, PhD.

Martin Palou (MP) - otvoril sch6dzu Spriivnej rady (SR) a ndsledne dal odsrihlasit navrhovanli program.

1. Ndvrh riaditel'a na vydanie Rozhodnutia o dodasnej nepotrebnosti nehnutefn6ho majetku - jedni{

a o proces prendjmu 4 priestorov, ktor6 srl momentdlne nevyuZivan6 a kde je potrebn'i stihlas SR na

vydanie predmetn6ho Rozhodnutia; jednd sa o:

- prendjom jednej kancelSrie na 6. poschodiadministratfvnej budovy - informuje R. MikloSovii;

- prendjom jednej miestnosti v sute16ne budovy Laborat6rif - informuje R. Miklo5ov6;

- prendjom priestoru vo veternom tuneli- informuje R. MikloSov6;

- prendjom technologick6ho laborat6ria a skladovo/kanceldrskeho priestoru - informuje M. Palou.

2. lnformovanie o hospoddreni 0stavu v roku 2022- R. MikloSovd

3. Priprava osldv 70. v'irodia 0stavu a SAV

4. R6zne

7. Ndvrh rioditefo no vydonie Rozhodnutia o dotasnej nepotrebnosti nehnutefndho mojetku - jednd
o o proces prendjmu 4 priestorov, ktord si momentdlne nevyuiivond a kde je potrebny shhhs SR no
vydonie predmetndho Rozhodnutio; jednd so o:

- prendjom jednej konceldrie na 6. poschodiodministrotivnej budovy;

- prendjom jednej miestnosti v suterdne budovy Laboratirii;
- prendjom priestoru vo veternom tuneli;

- prendjom technologickdhio loborotorio o sktodovo/konceldrskeho priestoru.

Renata MikloSovd (RM) - informovala o zloiitom postupe pri prenajimani priestorov, prezentovala
priestory uveden6 v programe.

Ladislav K6mar (LK) - sa pftal, di mdme moinos{ vyjadrovat' sa k zmluve.

RM - spomenula v1iSku poZadovan6ho minimdlneho ndjomn6ho, platby za sluiby, energie, vychddza sa

z cien predo5l6ho roka a niektor6 poloZky sa prepoditavajri na podet l'udi v prenajatom priestore.

LK - iije v zmluve aj vypratanie priestorov.

Miroslav eekon ( Ma) - zaujala ho moZnd spoluprdca s ndjomcom technologick6ho laborat6ria, mal by
zd uje m o preh I ia d ku pre najima nlich priestorov.

RM - d'alej informovala o stretnutis P SAV - p. Simandfkom a urbanistick'ich pliinoch predsednictva,

kto16 zahffiajri aj budovy rlstavu, zatialsri v Stddiu pripravy urbanistickej s(t'aZe do konca

kalenddrneho roku.

- poZiadala o srihlas SR na vyhldsenie sUtaie na uveden6 priestory - ndvrh bol odsrihlasen'i
v5etk'imi dlenmiSR.



2. lnformovonie o hospoddreni istavu v roku 2022

RM - budq pripravovand ekonomickd rodnd sprdva za 6stav do j0la, ale zatial nie je presn'i pokyn na jej
spracovanie, sprdvu bude odsrihlasovat SR a ndsledne Dozornd rada (DR).

LK - sa pftal, di ui md 0stav pldn na vyuZitie uSetren'ich peiazi.

RM - prezentovala hospoddrenie {stavu v minulom roku, v porovnanf aj predoSl'imi rokmi, d'alej

spomenula zmeny limitov zamestnancov na (stave -zniieni - tfm sa zniiil aj rozpodet;

- pripomenula, Ze je potrebn6 investovat do pracovn6ho prostredia, nemiiat uietren6 prostriedky
na mzdy a predov5etk'im je potrebn'i strategickyi pldn na budrice obdobia.

MP - spomenul, 2e sa neinvestovala do objektov ristavu vzhl'adom na to, Ze sme neboli vlastnici, teraz je

moin6 investovat' do vlastn6ho, pripomenulviak, ie mdZe nastat moinosf vyuiivania budovy aj

in'imi rlstavmi, do s0visi so zdmermi predsednictva, ale ich z6mery a dasovli horizont zatial nie sri
jasn6;

- opdt pripomenul fotovotaiku, v s0vislosti s vrizvou na moZnostou poddvaf projekty na derpanie
prostriedkov z fondu obnovy budov;

- di poddva{ projekty, ked'nie sil jasn6 zdmery predsednictva, mohli by sme Ziadat - zateplenie
strechy administrativnej budovy, doplnenie termoreguladn'ich ventilov, vlTmenu dveri bodn6ho
vchodu, ak by sme pristripili na fotovoltaiku je potrebn'i statick'i posudok objektu, ale aj ma{
dohodnut'ich odberatelbv energie.

RM - prostriedky ziskan6 z niijmu je potrebn6 dokladova{ ako boli pouiit6.

MP - dal ndvrh na financovanie/rozdelenie finandnrich prostriedkov na vedeckrich a nevedeckfch, VR by
mala rozhodntit' o bodovom hodnotenI a SR by mala urdit rozdelovanie vedeck'i/nevedeckyi.

RM - upozornila, ie vedeckli si md ako zohnat financovanie (projekty, realizadn6 rilohy), nevedeckri t6to
moZnost nem5.

Md - sa plital, ako je to teraz delen6.

RM - vedeckf pracovnik md osobn6 ohodnotenie ako ,,motivadny" prostriedok, obsluin,i persondl md

tabul'kovf plat a osobn6 ohodnotenie.

MP - informoval o vlikonnostnom financovani, prostriedkoch, kto16 dostal Ustav za publikiicie a citdcie.

RM - upresnila, Ze to nie je nad rdmec tarifn'ich platov, ale je to ich zloika.

MP - v rdmci toho sri aj prostriedky vyplfvajrice zo zaradenia pri akreditovani 0stavu a dal ndvrh na

dastejiie stretnutia SR.

RM - 0dribdri spisujri zlvady/potreby obnovy, ale po stretnutis p. Simandikom nie je jasn6 ako bude
s budovou nakladan6 v nasledujrlcom obdobi.

MP - zatial'nie je presnri pl6n ako naloZi{ s priestormi administrativnej budovy, ale nemalo by to
smerovat' len k prenajimaniu, moinos{ou je aj prest'ahovanie zamestnancov do pristavby.

Vtd -je nazvilienl, v akom rozsahu akceptovaf snahy predsednictva.

LK * ak nevieme, v akom rozsahu ndm budova zostane, navrhuje investovat do smart technol6gii, ktor6
sri prenosn6.

Ve -je potrebn6 urobi{ energetickf audit budovy.

M P - od decembra mali byt' informdcie o odbere tepla, spusten6 merade na dstavoch , zatial ich ale
nemdme, uviedol, di na realizdciu pldnov s budovou prija{ zamestnanca.



Md - vedel by sprostredkova{ audit budovy, navrhuje vyZiada{ z 0radu zdmer nakladania s izemim

a budovami.

MP * spominan6 bolo aj prepojenie s ESET-om, ktoni bude budovanyi v blizkosti are6lu SAV.

LK- 0vahy a koncepcie aredlu tu boliaj pred 5 -6 rokmia k realizdcii nedoSlo, komplikuje a brzdito
z6mery nakladania/ rozvoia/ tpravy budov.

3. Priprova osldv 70. vyroiio istovu o SAV

MP-urdenie pripravn6hovfboru na pripravuosl6v, ndvrh: P. Matia5ovskf, R. MikloSovd, L. K6mar,

R. SlSvik, v'ibor bolSR ods0hlasen'i.

LK - navrhuje urobit semindr, ako to bolo pred desiatimi rokmi.

RM - ak bude zndma koncepcia osl6v je moZn6 vyjadri{ sa k financovaniu, d'al5ie pripomienky, n6vrhy

neboli a zasadnutie SR bolo uzavret6.

Zapisala: D. Sl5movii, sekretariSt tistavu
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prof. Dr. lng. Martin Palou
predseda sprSvnej rady
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